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Rada Miasta w Myszkowie 
Sesja Rady Miasta w Myszkowie 

Protokół nr XV/2019 

XV Sesja w dniu 22 sierpnia 2019r.  
Obrady rozpoczęto 22 sierpnia 2019r. o godz. 18:47, a zakończono o godz. 20:10 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 
2. Daniel Borek 
3. Eugeniusz Bugaj 
4. Robert Czerwik 
5. Elżbieta Doroszuk 
6. Andrzej Giewon 
7. Beata Jakubiec-Bartnik 
8. Sławomir Jałowiec 
9. Zofia Jastrzębska 
10. Norbert Jęczalik 
11. Dominik Lech 
12. Beata Pochodnia 
13. Małgorzata Skinder 
14. Halina Skorek - Kawka 
15. Iwona Skotniczna 
16. Tomasz Szlenk 
17. Jacek Trynda 
18. Jerzy Woszczyk 
19. Adam Zaczkowski 
20. Tomasz Załęcki 
21. Ewa Ziajska - Łazaj 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1.Burmistrz Miasta p. –  p.Włodzimierz Żak. 
2.Zastępca Burmistrza Miasta –  p.Iwona Franelak. 
3.Starosta Myszkowski- p.Piotr Kołodziejczyk.       
4. Kierownicy wydziałów Urzędu Miasta. 
5. Zaproszeni goście, przedstawiciel prasy, mieszkańcy. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
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4.   Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Myszków na lata 2019 – 2031. 

5.   Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok. 
6. Zamknięcie obrad sesji.  

 
Do punktu 1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 
 XV sesję Rady Miasta w Myszkowie otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miasta 
w Myszkowie p. Jerzy Woszczyk. Powitał Pana Burmistrza, Panią Wiceburmistrz, radnych, 
kierownictwo wydziałów Urzędu Miasta, zaproszonych gości, lokalną prasę, mieszkankę. 
Przeprosił za zaistniałe opóźnienie wynikające z problemów technicznych. Poprosił radnych 
o naciśnięcie przycisku kworum w celu sprawdzenia obecności oraz o zapisanie wyniku 
głosowania. Stwierdził, że na sali obecnych jest 19 radnych. Podejmowane uchwały będą, 
więc prawomocne.  
 
Do punktu 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk-wszyscy radni otrzymali wniosek burmistrza 
miasta Myszkowa o zwołanie sesji nadzwyczajnej oraz projekty uchwał. Czy są uwagi 
w związku z porządkiem obrad? 
Nie zgłoszono uwag. 
 
Do punktu 3.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
 
Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak- dzisiaj kolejne trudne spotkanie w obradach 
najwyższej rady miasta i chwilkę gwoli wyjaśnienia. Historia naszej gospodarki śmieciowej 
dotycząca przetargu, na który wpływa pięć ofert. W tych pięciu ofertach najtańsza oferta, 
w momencie ogłaszania przetargu, kiedy ogłaszaliśmy przetarg na 18 miesięcy, wyliczona 
stawka na mieszkańca to kwota 17,80 zł za posegregowane odpady. Chroniąc naszych 
mieszkańców, zastosowując prawidłowo, pewnie za chwilkę państwo usłyszycie inne głosy, 
ale stosując prawidłowo prawo zamówień publicznych, nosiliśmy się z zamiarem wyboru 
jako najkorzystniejszej oferty najtańszej. Oferta nr 2, co do wysokości ceny, złożona przez 
konsorcjum z ZGK Przedsiębiorstwo Komunalne z Zawiercia oraz nasza spółka Saniko, jako 
podwykonawca, złożyły ofertę droższą. W momencie ogłoszenia składania ofert wstępnie 
wyliczona stawka opiewała na kwotę 22 zł na mieszkańca za posegregowane. Dyskusja 
podczas obrad i uchwalania stawki wiązała się z wątpliwościami części radnych, co do 
prawidłowości stosowania prawa zamówień publicznych, jak i również uwzględnienia 
uzasadnienia dotyczącego kwestii czy nie powinniśmy wybrać oferty droższej, w której 
konsorcjantem była nasza spółka, Zawiercie i Saniko. My nie zgadzaliśmy się z takim stanem 
rzeczy i jednocześnie chcąc wybrać tańszą ofertę dla naszych mieszkańców, podjęliśmy 
decyzję o wyborze, rada zatwierdziła stawkę 17,80 zł, którą już państwo macie, jako 
mieszkańcy ogłoszoną. Następnie konsorcjum Zawiercie i spółka Saniko odwołały się od 
rozstrzygnięcia i sprawa została zgłoszona do Krajowej Izby Odwoławczej. Krajowa Izba 
Odwoławcza na posiedzeniu, oferent, który złożył ofertę najtańszą wycofał się ze świadczenia 
usługi, co wpłynęło na werdykt Krajowej Izby Odwoławczej, w związku z powyższym 
werdykt mamy taki, że powinniśmy wybrać kolejną ofertę, czyli mówiąc dla państwa już 
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bardzo zrozumiale, ofertę konsorcjum Zawiercie i Saniko. Tu muszę dla zrozumienia przez 
mieszkańców wyjaśnić następującą rzecz. Ogromne znaczenie dla wysokości opłaty, oprócz 
kosztów systemu zaproponowanym w danej ofercie, ma okres obowiązywania i wejście 
w życie stawki, dlatego, że my ogłosiliśmy przetarg, żebyśmy byli obsługiwani w gospodarce 
śmieciami do końca 2020 roku. W miarę im później wprowadzamy stawkę, tym bardziej 
skraca się okres miesięcy, za które musimy rozłożyć koszty wynikające z oferty. I tak, kiedy 
liczyliśmy 17,80 zł, dzisiaj wyliczona opłata dla wprowadzenia opłaty, żeby móc wybrać 
ofertę numer 2 czyli ofertę Saniko i konsorcjum Zawiercie, wynosiłaby 25 zł. Kilka dni temu 
w drodze różnych rozmów z radnymi zasugerowaliśmy się pewnymi podpowiedziami 
i zaproponowaliśmy po to, żeby później weszła stawka, wejście stawki od 1 stycznia 
w wysokości 26,00 zł, dlatego, że im później stawka wchodzi, to niestety jest droższa, 
dlatego, żeby w ostatnim dniu obowiązywania umowy pokryło nam to koszty. Tu też 
wyjaśnienie dla naszych mieszkańców. Przepisy mówią wyraźnie, nie można tego zrobić 
inaczej, nie wolno zrobić inaczej, może tak, gdzie opłaty, które wnoszą mieszkańcy, powinny 
wystarczyć na zapłacenie za świadczenie usługi wywozu i zagospodarowania odpadów. 
W tych opłatach nie liczy się tylko oferty, tylko liczy się obligatoryjne koszty wymienione 
w ustawie, między innymi etaty osób obsługujących system śmieciowy, system edukacji, 
żeby przygotowywać mieszkańców do segregacji odpadów jak i również Pszok czyli punkt 
selektywnej zbiórki odpadów, który co najmniej jeden dla takiej wielkości miasta, jak 
Myszków, jest obowiązkowy. On znajduje się na bazie naszej spółki Saniko. Na dzień 
dzisiejszy, zgodnie z zapowiedziami w poprzedniej sesji, zgłosiłem w materiale uchwałę 
proponującą wejście stawki w wysokości 25 zł, z mocą obowiązująca od pierwszego 
października. Słysząc jednak głosy, różne wątpliwości ze strony rady miasta, poprosiłem pana 
starostę o mediację, żebyśmy mogli ważąc następującą rzecz i tutaj jeszcze jedno wyjaśnienie, 
bardzo istotne. Gmina Myszków wyczerpała formy prawne i finansowe, najzwyczajniej 
w świecie kolokwialnie mówiąc, nie mamy pieniędzy, jeśli nie zostanie uchwalona stawka 
i nie mamy zabezpieczonych środków w budżecie, jeśli nie zostanie uchwalona stawka. 
W konsekwencji nieuchwalenia stawki, jesteśmy aktualnie obsługiwani przez konsorcjum 
Zawiercie i Saniko do 4 września. Od 5 września gmina nie ma możliwości ani finansowych 
ani prawnych, żeby zawrzeć umowę na obsługę, na przykład w trybie z wolnej ręki, bo takie 
pytania też padały na spotkaniu, nie mamy takiej możliwości. Na spotkaniu, w drodze 
mediacji z panem starostą, został wypracowany następujący scenariusz. Taki, żebyśmy 
zgłosili, tu była troska radnych, żeby była jasność, troska radnych, żeby państwa, jako 
mieszkańców ochronić przed skutkami wysokiej opłaty, na którą podkreślam, ani radni ani 
burmistrz nie mają wpływu, dlatego, że litera prawa nakazuje nam wybrać oferty złożone 
w przetargu. W związku z powyższym drodzy państwo i mieszkańcy został zaproponowany 
taki scenariusz, w którym stawka weszłaby jeszcze później czyli 1 kwietnia 2020r. Skoro 
1 kwietnia, koszty systemu wynikające ze złożonej oferty plus pozostałe elementy tego 
systemu opiewają wówczas na stawkę za posegregowane w wysokości 29,40 zł. Jednocześnie 
radni zaproponowali, bym złożył oświadczenie, które miałem po głosowaniu wręczyć szefom 
wszystkich klubów, w którym zobowiązuje się, że uczynię wszystko, używając wszelkich, 
możliwych, dostępnych mi narzędzi ekonomicznych i prawnych, ale w ramach posiadanych 
kompetencji i możliwości, żeby zrobić wszystko, żeby przed 1 kwietnia złagodzić wysokość 
tej stawki, żeby między innymi wystąpić do, mam nadzieję podpisanej umowy, z konsorcjum 
Zawiercie i Saniko i zaproponować polubowne rozwiązanie umowy po to, żeby nasza spółka 
samodzielnie od 1 kwietnia rozpoczęła obsługa systemu i tutaj już rada nadzorcza i służby 
księgowe spółki, mają za zadanie zrobić wszystko i wypracować takie rozwiązanie, żeby było 
najtaniej, jak to możliwe. W związku z tymi ustaleniami, szanując te ustalenia, zgłaszam 
autopoprawkę do projektu złożonej w materiałach uchwały w następujących zmianach. 
W paragrafie trzecim, ustęp pierwszy: ustala się stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami 
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komunalnymi w wysokości 29 zł 40 gr, słownie oczywiście 29zł 40 zł, miesięcznie za 
mieszkańca, jeżeli odpady komunalne są zbierane i odbierane w sposób selektywny. 
W paragrafie trzecim, ustęp drugi zamieniamy kwotę 50 zł na 58,80 zł, to jest stawka, jeżeli 
ktoś zostałby obciążony za to, że nie stosuje się do obowiązku ustawowego czyli nie 
segreguje. I przepis przejściowy wejścia w życie uchwały: uchwała wchodzi w życie po 
upływie 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego, z mocą 
obowiązująca od 1 kwietnia 2020 roku. Szanowni państwo, takie krótkie wyjaśnienie 
oczywiście, jeżeli będą jakieś w tej chwili pytania i kwestie, ja powiem tak. Nie cieszę się 
z tego i tak jak przygotowałem oświadczenie, ono w wersji niepodpisanej dostał dzisiaj każdy 
radny, treść wstępnie została uzgodniona z radnymi, liczę na to, że uszanujemy mediacje pana 
starosty i uszanujemy to, że większą szkodą dla miasta Myszkowa będzie pozostawienie nas 
bez obsługi systemu śmieciowego, natomiast zrobimy wszystko, żeby ten odwleczony 
moment wejścia w życie wysokiej opłaty, złagodzić na tyle, ile będziemy w stanie uczynić. 
  
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały z autopoprawką. 
 
Radna p.Iwona Skotniczna-proszę  o 15 minut przerwy. 
 
Przewodniczący Rady Miasta-przychylam się do prośby pani radnej, ogłaszam 15 minut 
przerwy. 
 
Po przerwie: 
 
Przewodniczący Rady Miasta-chciałbym serdecznie powitać pana starostę powiatu 
myszkowskiego, pana Piotra Kołodziejczyka, bardzo nam miło panie starosto. Czy są pytania 
do przedstawionego projektu uchwały? 
 
Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak-ponieważ w życiu tak jest, że na całe szczęście 
sprawami naszego miasta i troskę o jego trwanie i rozwój, wykazują różni ludzie, ale przede 
wszystkim siedzący tutaj, to muszę sprostować swoją wypowiedź, w której powiedziałem 
wcześniej, że poprosiłem pana starostę o mediację, bowiem wcześniej przed tą moją prośbą, 
z inicjatywy pani radnej Iwony Skotnicznej i pana radnego Adama Zaczkowskiego, pan 
starosta w dniu dzisiejszym zaprosił mnie na spotkanie, gdzie spotkałem się z radnymi i mam 
nadzieję, że w wyniku, czego wypracowaliśmy rozwiązanie, która będzie służyć naszym 
mieszkańcom, bardzo dziękuję i chciałem poprawić swoją wcześniejszą wypowiedź. 
 
Radna p.Beata Pochodnia-ja chciałam bardzo serdecznie podziękować za inicjatywę i panu 
staroście za to, że podjął się tych mediacji. W związku z czym my w dniu dzisiejszym 
możemy procedować i głosować nad niezwykle poważnym i ważnym dla naszych 
mieszkańców problemem, jaki nas spotkał. Chciałam tylko powiedzieć, że staliśmy się 
niejako zakładnikami systemu, bo żadna osoba na tej sali obecna absolutnie nie odpowiada za 
to, jaką cenę dyktuje rynek i jaka ta cena pojawiła się w naszym mieście. Ja trzymam pana 
burmistrza za słowo i za zobowiązanie, że my w tej chwili przez te najbliższe miesiące 
będziemy utrzymywać tą stawkę 17,80 zł, ja trzymam pana burmistrza za słowo, że nie 
dojdzie nigdy do tego, że mieszkańcy miasta będą zmuszeni do płacenia wyższej opłaty. 
 
Radny p.Adam Zaczkowski -pozwolę sobie dwa zdania w tym temacie. Faktycznie dobrze się 
stało, że pomimo bardzo burzliwej dyskusji, wielu wątpliwości, które mieliśmy i nadal mamy, 
nie ukrywam tego, że nie jesteśmy zadowoleni, jako część rady z tego, w jaki sposób 
realizowana jest obsługa mieszkańców w zakresie gospodarki odpadami i stawki, które na 
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kolejnych sesjach są uchwalane, nie są zadowalające, są wysokie. Natomiast rozwiązanie, 
które zostało wypracowane tutaj przy udziale aktywnym pana starosty, za co też serdecznie 
dziękuję, że udało się takie spotkanie zorganizować. W naszym odczuciu daje szanse i to duże 
szanse, że stawka, która dzisiaj w uchwale się pojawi, ona nigdy nie wejdzie w życie. Tego 
byśmy sobie życzyli i na pewno będziemy bardzo mocno pracować, wspólnie nad tym, żeby 
wspierać organ wykonawczy miasta, żeby tak się właśnie zadziało i będziemy patrzeć panu 
burmistrzowi na ręce. Tego pan burmistrz może być pewny, bo nie wyobrażamy sobie, żeby 
pomimo tego, że na rynku śmieciowym, że w Polsce te ceny rosną drastycznie i problem nie 
dotyczy wyłącznie miasta Myszkowa, ale wszystkich samorządów, to jednak ta stawka nie 
może być wyższa niż wszędzie indziej i o to będziemy walczyć, żeby ona była przynajmniej 
na poziomie średnim, a najlepiej żeby była niższa od średniej stawki w kraju. Mamy trochę 
czasu, rozumiem, jeśli uchwały oczywiście zostaną podjęte, będziemy mieli trochę czasu, 
żeby pracować nad tym, aby system zafunkcjonował tak, żebyśmy mieli na niego wpływ, 
czyli z udziałem naszej własnej spółki komunalnej, o co też od lat zabiegamy, żeby wspierać 
nasze spółki, żeby to one dla nas pracowały, żebyśmy mogli po pierwsze mieć wpływ realny 
na to, co się dzieje na rynku, bo dzisiaj tak jak tutaj pani radna Pochodnia powiedziała, nie za 
bardzo mamy na to wpływ organizując przetargi, ale przy powierzeniu spółce, to już jest 
zupełnie inna historia, a dzięki takim rozwiązaniom i nie tylko w obszarze gospodarki 
odpadami, ale wielu aspektach miejskich uważamy, że praca własnymi przedsiębiorstwami 
jest dla miasta bezpieczniejsza i o to też będziemy zabiegać przy innych dziedzinach życia 
w mieście. 
 
Radna p.Iwona Skotniczna- ja powiem bardzo krótko, ponieważ przedmówcy powiedzieli 
wszystko już bardzo dobrze, dosadnie, ja tylko chcę zagwarantować mieszkańców, że 
w imieniu klubu Prawa i Sprawiedliwości będziemy się bardzo przyglądać na pracę pana 
burmistrza w tym kierunku i będziemy starali się wykonywać pracę, jako radni dobrze, żeby 
jak najmniejszym kosztem odczuwali to mieszkańcy. 
 
Głosowano w sprawie: 
 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 13, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne:  
ZA (5)  
Daniel Borek, Robert Czerwik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Ewa Ziajska - Łazaj 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (13) 
 Eugeniusz Bugaj, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 
Jęczalik, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, 
Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
BRAK GŁOSU (1)  
Andrzej Giewon 
NIEOBECNI  
(2) Magdalena Balwierz, Beata Jakubiec-Bartnik 
 
Do punktu 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Myszków na lata 2019 – 2031.  
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Przewodniczący Rady Miasta-proszę o zabranie głosu pana burmistrza. 
 
Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak- ponieważ w toku wypracowanego rozwiązania 
zobowiązałem się do złożenia oświadczenia, chciałbym je teraz odczytać dla wszystkich 
mieszkańców, po czym wręczę każdemu z szefów klubu. Oświadczenie w dniu dzisiejszym: 
„W związku z podjętą w dniu dzisiejszym uchwałą w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, która 
będzie obowiązywać od 1 kwietnia 2020 roku oświadczam, że w ramach posiadanych 
kompetencji i możliwości ekonomicznych i prawnych, będę starał się podejmować wszelkie 
działania mające na celu obniżenie kosztów systemu gospodarki odpadami komunalnymi 
w mieście Myszków, w celu zmniejszenia stawki. Poczynię starania negocjacyjne 
z wykonawcą, z którym zostanie zawarta umowa w trybie ustawy Prawo zamówień 
publicznych. Przedmiotem negocjacji będzie rozwiązanie umowy przed zakończeniem jej 
obowiązywania za zgodą obu stron, by można dokonać powierzenia i odbioru i transportu 
odpadów przez naszą spółkę Saniko oraz ich zagospodarowania miastu Zawiercie, celem 
osiągnięcia niższych cen za odbiór i zagospodarowanie odpadów wytwarzanych na 
nieruchomościach zamieszkałych w Myszkowie, niż ceny wynikające z zawartej umowy 
w sprawie zamówienia publicznego. W przypadku braku możliwości obniżenia stawki 
w wyniku wyżej opisanych działań, będę wspólnie z radnymi miasta Myszkowa poszukiwał 
innych rozwiązań, pozostających w moich kompetencjach i zgodnych z prawem. Ponadto 
zobowiązuje się do informowania i zapoznania z wszelkimi materiałami źródłowymi na 
bieżąco, nie rzadziej niż co miesiąc radnych rady miasta i opinii publicznej o stanie realizacji 
działań w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi w naszym mieście”. Ja może rozdam 
od razu, jeżeli pan przewodniczący pozwoli mi pozostać przy głosie, to do następnego punktu 
chciałem zgłosić autopoprawki, więc może ja teraz wręczę. 
 
Przewodniczący Rady Miasta- bardzo proszę panie burmistrzu. Dla mnie wystarczy panie 
burmistrzu, jak będzie w biurze Rady. 
 
Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak-dobrze przekażę. Chciałem zgłosić autopoprawki do 
następnych dwóch punktów, czyli zmiany w wieloletniej prognozie i zmiany w budżecie, 
w związku z wprowadzeniem stawki 29,40 zł od 1 kwietnia 2020, zabezpiecza się środki 
własne w uchwale budżetowej na 2019 rok w kwocie 1 266 900 zł,  po stronie przychodów 
i dochodów oraz plan wydatków w tej kwocie. Ponadto w wieloletniej prognozie finansowej 
wprowadza się przedsięwzięcie o nazwie „odbiór odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości” z zabezpieczeniem środków finansowych w roku 2020 i roku 2021, w ogólnej 
kwocie 8 064 000 zł. Środki własne zabezpieczone w budżecie bieżącego roku zostaną 
pokryte wpłatami mieszkańców w 2020 roku. 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały z autopoprawką. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Myszków 
na lata 2019 – 2031. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 13, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (5) 
Daniel Borek, Robert Czerwik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Ewa Ziajska - Łazaj 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (13) 
Eugeniusz Bugaj, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, 
Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek 
Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Balwierz, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik 
 
Do punktu 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok.  
 
Przewodniczący Rady Miasta-pan burmistrz w swojej wypowiedzi przedstawił zmiany, 
w związku z powyższym proszę o oczytanie uchwały z autopoprawką. 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały z autopoprawką 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 13, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Daniel Borek, Robert Czerwik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Ewa Ziajska - Łazaj 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (13) 
Eugeniusz Bugaj, Elżbieta Doroszuk, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, 
Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek 
Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 
NIEOBECNI (3) 
Magdalena Balwierz, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik 
 
Przewodniczący Rady Miasta-zanim przejdziemy do następnego punktu, zamknięcia obrad 
sesji, chciałbym naszego gościa prosić o zabranie głosu. 
 
Starosta Powiatu Myszkowskiego p. Piotr Kołodziejczyk- ja na pewno krótko, bo to już moja 
dzisiaj druga sesja, mam nadzieję, że się już tak nie będzie zdarzać. Bardzo chętnie do 
państwa będę zaglądał na sesję, może nie w taki dzień, kiedy mam również sesję rady 
powiatu, tak się akurat dzisiaj zdarzyło. Ja się bardzo cieszę z tego, że doszliśmy do 
wspólnego kompromisu, po długich godzinach negocjacji. Kompromisy zawsze bywają 
trudne, ale najważniejszy jest finał, że udało nam się wypracować wspólne stanowisko. Nie 
ukrywam, że kiedy zaczęliśmy rozmawiać z panią Iwoną Skotniczną oraz panem Adamem 
Zaczkowskim wiedziałem, że to będzie dosyć karkołomne rozwiązanie, natomiast 
najważniejsze jest bezpieczeństwo mieszkańców. Jeżeli chodzi o gospodarkę śmieciową, to 
jest tak trudny temat, że powinniśmy się chyba zająć tym panie burmistrzu kompleksowo 
i przedyskutować to na następnym spotkaniu z burmistrzami i wójtami, aby wypracować takie 
stanowisko, które przybliży nas do tego, abyśmy nie byli, w cudzysłowie oczywiście, 
zakładnikami firm, które oferują nam swoje usługi. Będziemy musieli się wspólnie starać, aby 
ten problem jak najszybciej rozwiązywać. Mamy 7 miesięcy przysłowiowego oddechu 
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u państwa w gminie, zobaczymy, co przez ten czas uda się wypracować. Panu burmistrzowi 
pragnę zapewnić i wskazać również, że radni są jak najbardziej skłonni do rozmów i przede 
wszystkim proszę ich wykorzystywać w tych trudnych rolach negocjacyjnych z firmami, 
które będą przedstawiać nam swoje propozycje. Myślę, że wszyscy radni zgodnie, którzy 
dzisiaj zagłosowali i wypracowali pewien kompromis są za tym, aby ta stawka za śmieci 
17,80 zł utrzymała się do samego końca. 
 
Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak- bardzo dziękuję panu staroście za tą rolę mediatora, 
bardzo dziękuję wszystkim radnym i tym, którzy głosowali i tym, którzy wyrazili swoje 
głosowanie poprzez wstrzymanie się od głosu, dlatego że drodzy państwo tak, jak mówiłem 
na początku tu we wprowadzeniu i to, co powiedział tu pan starosta, wyżej wyceniliśmy 
bezpieczeństwo miasta Myszkowa, natomiast daliśmy sobie czas na to, żeby popracować 
i zawalczyć z rynkiem w taki sposób, żeby ta opłata, która w tej chwili obowiązuje, najlepiej 
nie została zmieniona. Wszystkim państwu bardzo dziękuję, dziękuję za konsensus, za trudne 
rozmowy, ale jak zawsze wynik idzie w świat, więc chciałbym, żeby ten wynik był dobrym 
prognostykiem dla dalszych rozwiązań, a ciężka praca nas samorządowców, państwa radnych, 
nie rozpieszcza, bo już 29 sierpnia będziemy mieć kolejne decyzje związane ze zmianami 
w budżecie, tutaj też myślę, że wypracujemy wspólne rozwiązanie. Bardzo państwu dziękuję. 
 
Radna p.Iwona Skotniczna-jak trudne to były rozmowy, to państwo radni, którzy 
uczestniczyli w tych rozmowach wiecie i serdecznie chciałam podziękować właśnie panu 
staroście, że zaangażował się, że uczestniczył w tych rozmowach. Chciałabym, żeby ta 
współpraca była cały czas dobra dalej i panu burmistrzowi i wszystkim, którzy uczestniczyli 
w tych spotkaniach, wszystkim radnym oczywiście, dziękuję serdecznie. 
 
Do punktu 6.  
Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miasta-wobec wyczerpania porządku obrad zamykam obrady XV sesji 
Rady Miasta w Myszkowie.  
 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta w Myszkowie 
Jerzy Woszczyk 

 
 
 
 
 

 
Przygotował(a): Sylwia Cygan 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


